

2021 MiMAS
MALAYSIA MEMORY TOURNAMENT – COMPETITION RULES AND REGULATIONS
马来西亚最强大脑竞赛【记忆组】 - 比赛细则

✚ Competition: Pi Recitation

比赛内容：圆周率背诵

✚ Judging Method: Participants who can recite the most digits in each grade wins.

评审方式：按各年级背得最多位数者获胜。

✚ Competition Method: Video Recording

进行方式：以“录视频”的方式进行比赛

✚ Language: Mandarin, Malay and English

视频语言：仅可以使用华语、英语或马来语言。

✚ Duration: Within 10 minutes

视频时限：时限为 10 分钟。

✚ Requirement:

比赛视频的录制要求如下：

- 1. Video must be shooting from the FRONT, participants must cover their eyes during the recitation;**
参赛者须正面拍摄，并在蒙眼等视线被遮蔽的情况下进行视频录制；
- 2. Participants must articulate clearly during the recitation process, in order not to affect the judicial decision making.**
参赛者在背诵过程中须咬字清晰，以避免模糊的咬字影响评审的裁决；
- 3. Participants should avoid video recording in noisy environments.**
参赛者避免在吵杂环境进行视频录制；
- 4. When recording video, please place a clock or stopwatch within the recording range.**
视频录制时，请摆放一个时钟或秒表等工具于录制范围内。
- 5. While the video can be recorded repeatedly, but it can only be submitted ONCE. If there is any resubmission, the organizer will use the video submitted for the first time as the main entry;**
视频可重复录制，但不可重复呈交，若有重复呈交者，主办方皆以第一次呈交的视频为主要参赛作品；
- 6. The name of the video should be Participant's NRIC/Passport + Participant's full name.**
Example: “101010XXXX + CHONG YIYI”
参赛视频被要求命名为：“参赛者身份证号或护照号+参赛者全名”；
如：“101010XXXX + CHONG YIYI”

✚ Video should be email to:

参赛视频统一电邮至：

✚ Participants can upload their videos during the period from April 19, 2021 to April 21, 2021 23:59:59. Late submission will not be entertained.

参赛者可在 2021 年 4 月 19 日至 2021 年 4 月 21 日 23:59:59 期间将参赛视频发送至以上邮箱，逾期不候。

✚ Participant should obligate the rules and regulation. The organizer holds the right to disqualify those who violate the rules and regulation.

参赛者需遵守主办方所提及的要求与规定，否则主办方保留取消参赛者资格的权利。

✚ Organizer has the right to use the video for propaganda or other purposes.

参赛视频版权归主办方所有，主办方有权将作品用作比赛后期的宣传及其他用途。